NOMURA



Michael Kurtz
Global Head of Equity Strategy

葛文高 全球股票策略部主管兼首席亚洲策略师

Michael Kurtz is the Global Head of Equity Strategy. Michael first joined Nomura in October 2011 as Chief Asia Equity Strategist and was appointed to his current role in March 2012. Prior to joining Nomura, Michael was Asian regional equity strategist at Macquarie Securities Hong Kong. He was China strategist and head of China research when he first joined Macquarie in Shanghai in 2008. Michael has over 15 years of experience in the financial industry and has worked in IDEAglobal in New York as an Asian FX strategist and in Polyconomics as an emerging markets analyst. Michael earned an MBA and an MA in International Relations from George Washington University, and BA in Political Science from The Pennsylvania State University. He also studied at National Taiwan University in Taipei and Nankai University in Tianjin, PRC.

葛文高现任野村证券全球股权战略部门主管。葛文高 2011 年 10 月刚加入野村证券时担任的是首席亚洲股权策略师,并于 2012 年 3 月起担任现职。在加入野村公司前,葛文高曾在香港麦格理证券公司担任亚洲地区股权策略师。他在 2008 年刚加入麦格理证券公司上海分部时担任中国地区策略师和中国研究部门主管。Michael 从事金融工作已超过 15 年,曾分别在 IDEA 全球研究咨询公司纽约分部和政治经济咨询公司担任亚洲地区外汇策略师和新兴市场分析师。葛文高拥有乔治·华盛顿大学工商管理硕士学位和国际关系学硕士学位,以及宾夕法尼亚州立大学政治学学士学位。他还曾在台北的国立台湾大学和中国天津的南开大学学习过。